
Naša stáž v Mladej Boleslave 

Našu zaverečnú správu by sme mali začať asi tým, že sa predstavíme. Voláme sa 
Alexandra a Zdenka a sme žiačky Obchodnej akadémie z Košíc. Na túto stáž 
sme sa prihlásili z viacerých dôvodov. Jedným z nich je spoznávanie nových 
zákutí sveta, nové skúsenosti a naberanie nových vedomostí. No, samozrejme, tu 
patri aj zábava a zážitky, ktoré  tu prežívame.  

Stáž sa začala dlhou cestou vlakom, ktorou sme uvideli mnohé čará Českej 
republiky. Po dlhej a namáhavej ceste sme aj tak boli zvedavé na to, aký bude 
penzión, kde budeme bývať  a aké bude naše zamestnanie. 

Keď prišiel pondelok, boli sme plné očakávaní a nervozity, aká bude naša  
práca. Pred príchodom do práce sme ešte navštívili Obchodnú akadémiu 
v Mladej Boleslave, kde nám podrobne vysvetlili, v čom spočíva celá prax a čo 
budeme robiť v našej práci a čo bude jej náplnou. Dozvedeli sme sa, že budeme 
pracovať na Úrade práce a to konkrétne na oddelení Štátnych sociálnymch 
vecí a podpory. 

Cestou do práce sme boli dosť  nervózne, no keď sme sa zoznámili so skvelým 
kolektívom, ktorý nás tam privítal, hneď z nás opadla nervozita. Je to kolektív 
milých ľudí, ktorí nám počas celej doby pomáhajú, v čom len potrebujeme. 
Pomohli nám nadobudnúť nové skúsenosti a poznatky. 

Okrem práce si užívame aj veľa zábavy a odpočinku. Boli sme na návšteve 
Prahy, kde sme sa prešli po Václavskom námesti, zviezli metrom, navštívili sme 
Karlov most a hlavne obchodné centrá. 

Táto prax nám zatiaľ dala veľa skúseností, no možno mala aj jeden 
mínus.Napríkal A to cesta vlakom, ktorá nás dosť vyčerpala. Pre spestrenie praxe 
by sme odporučili cestu lietadlom ☺ 

Na záver tejto práce by sme sa Vám chceli poďakovať za umožnenie vykonania 
stáže a poďakovať sa vám za nové skúseností a poznatky. 

S pozdravom 

 

 

Alexandra Izsáková a Zdenka Kušnieriková 

 


